
---------- СТОЛИЧНА ОБЩИНА-------------------------------

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И КУЛТУРНО 

МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ№27
от редовни заседание на ПК по Образование, култура, наука и 

културно многообразие проведено на 17.12.2024 г.
от 15:00 часа в Зала 1, ет.2, ул. „Московска" №33

Днес, 17.12.2024 г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-н Мирослав Боршош — председател на ПК 
по ОКНКМ. При направената проверка на кворума беше установено, че 
присъстват 8 /осем/ общински съветници, поради което заседанието може да 
бъде проведено. Г-н И. Виделов, г-н Д. Стаматов, г-н В. Лилков и г-жа Б. Василева 
се присъединиха след проверката на кворума. Г-н И. Костадинов отсъства за 
цялата продължителност на заседанието.

Г-н М. Боршош докладва проекта за дневен ред на заседанието. Докладът по 
т.6 от дневния ред отпада поради липса на становище от страна на гл. 
архитект на СО.

Комисията подкрепи проекта за дневен ред с 10 /десет/ гласа "за".

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуВане на дневния ред:
1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев За

3. Цветелина Симеонова - 
Заркин

За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева —

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За
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8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов —

13. Стефан Спасов За

По т. 1 от дневния ред :
Доклад с вх.№ССА16-ПП00-152-[2677] /10.12.2024 г. относно дължими суми 

по административен договор 3а предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 
№ ВС16КЕОР001-1.001-0001-С01, проект "Изграждане, основен
ремонт/реконструкция на 26 училища и детски градини на територията на 
Столична община" с вносител Васил Терзиев — кмет на Столична община

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.
Общо гласували: 
в т.ч.: п

За 11

Против Няма
Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 1 от дневния ред:
1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев За

3. Цветелина Симеонова - 
Заркин

За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева --

в. Веселин Калановски за

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов За 2/17



9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За

По т.2 от дневния ред:
Доклад с вх.№С0А24-ВК6в-11041 /12.12.2024 г. относно учредяване на Фонд 

3а подкрепа на учащи и изявени деца в областите култура, изкуства, наука, 
образование и спорт с вносители ВасилТерзиев, Цветомир Петров, Иван Василев, 
Красимир Гълъбов, Вили Лилков, Борис Бонев, Севделина Петрова, Диана Тонова, 
Прошко Прошков, Иван Таков, Бойко Димитров, Антон Хекимян, д-р Ваня Тагарева.

Г-н Г. Борисов отправи предложение в т.1, 2, 3 и 4 от проекта на решение 
към съответните категории/сектори да се прибави „технологии".

Г-н Цв. Петров отправи предложение на мястото на г-н Пламен Данаилов 
да бъде записана Ася Тодорова.

Г-н Боршош подложи на гласуване предложението на г-н Цв. Петров.
Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 

взети следните решения:
1. Комисията подкрепя предложението в т.З, позиция 5 от проекта на 
решение, на мястото на Пламен Данаилов да се запише Ася Тодорова.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 10

Против Няма

Въздържали се 1
Поименно гласуване на предложението:
1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев За

3. Цветелина Симеонова - 
Заркин

За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За
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6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков -

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов въздържал се

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За

Г-н Боршош подложи на гласуване доклада 6 цялост с така приетото 
предложение за изм. и доп. на проекта на решение.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изм. и доп. в 
предложения проект на решение:
1.1. В т.З, позиция 5 на мястото на Пламен Данаилов да се запише Ася 
Тодорова.

<15ици гласували:
в т.ч.: 11

За 9

Против Няма

Въздържали се 2
Поименно гласуване по т. 2 от дневния ред:
1. Мирослав Боршош въздържал се

2. Венци Стойчев За

3. Цветелина Симеонова - 
Заркин

За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За
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6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков -

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов въздържал се

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов --

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За

По т.З от дневния ред:
Доклад с 6х.№ С0А24-ВК08-163Ю / 18.11.2024 г. относно именуване на 

безимена улица в с. Железница - район „Панчарево" с името „Адровица" с вносител 
Евгения Алексиева - кмет на район „Панчарево" и становище с вх.№ С0А24-ВК08- 
16310-[1] / 26.11.2024 г. от Яна Генова, зам.-кмет на Столична община

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с п зедложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 3 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош __

2. Венци Стойчев За

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За
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7. Вили Лилков --

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За

По т. 4 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА24-ВК08-16574 / 21.11.2024 г. относно именуване на 

безименна улица в с. Кривина - район „Панчарево" на Цветан Димитров - 
Петрунов с вносител Евгения Алексиева - кмет на район „Панчарево" и 
становище с вх.№СОА24-ВК08-16574-[1] / 26.11.2024 г. от Яна Генова, зам.-кмет 
на Столична община

Г-жа Е. Алексиева поясни, че в основата на доклада е предложение на кмета 
на с. Кривина и становище изпратено до администрацията на р-н „Панчарево". 
Г-н Петрунов има особени заслуги за местното население и е обичан от него.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: И

За 10

Против Няма

Въздържали се 1
Поименно гласуване по т. 4 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош въздържал се

2. Венци Стойчев За

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За 6/17



6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков —

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За

По т.5 от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК08-16197 / 14.11.2024 г. относно откриване на 

детска ясла № 2229027913 от 08.11.2024 г. на регионалния регистър на обектите 
с обществено предназначение, регистрирана от СРЗИ, находяща се в УПИ II, кв. 
89, м. „Изток - Изток", СО - Район „Изгрев", с административен адрес ул. „Вълко 
Радински" № 5, гр. София с вносител д-р Делян Георгиев - кмет на район „Изгрев" 
и становище с вх.№ С0А24-ВК08-16197-[1] / 05.12.2024 г. от Иван Василев - зам.- 
кмет на Столична община

Д-р А. Койчев изрази мнение, че предложението за именуване е изпълнено 
със съдържание. Проф. Митев е световно признат с работата си за детското 
Здравеопазване. Става дума за детска ясла, в района, в който е живял и сградата 
й е точно срещу входа на кооперацията, където живее неговата внучка.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма
ПКИСДТ ще се произнесе с отделно становище.
Поименно гласуване по т. 5 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев За
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3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов за

13. Стефан Спасов За

По т. 6 от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК08-17440 / 06.12.2024 г. относно приемане на 

технико-икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени 
разстояния при проектирането и изграждането на строеж "Пристройка 3а 
Закрита зона 3а спорт и 3а топла връзка към 138 СУЗИЕ "Проф. Васил Златарски" в 
ПИ с идентификатор 68134.704.140 по КККР, УПИ III "3а училище", кв. 140, м. "Гео 
Милев", по плана на гр. София, СО - р-н “Слатина" с вносител Георги Илиев - кмет 
на район „Слатина"

Докладът бе отложен при гласуването на дневния ред поради отсъствие 
на становище от страна на гл. архитект на СО.

По т. 7 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА24-ВК66-1Ю10 / 12.12.2024 г. относно осигуряване на 

финансови средства от бюджета на Столична община 3а 2024 г. 3а извършване 
на ремонтни дейности в санитарни помещения, прилежащото маза на сградата 
и дворната алея на 51 Самостоятелна детска ясла, район Красна поляна, Столична 
община с вносители Ваня Григорова и Иван Таков

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение
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Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 7 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев --

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За

По т. 8 от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-КИ18-465-[1] / 12.12.2024 г. относно отпускане на 

средства за извършване на ремонтни дейности в сградите на НЧ „Христо 
Смирненски 1928", с. Лозен, район „Панчарево" и НЧ „Зорница - 1987", район 
„Връбница" с вносители Мирослав Боршош и Станислав Младенов — общински 
съветници

Г-н В. Калановски изрази своите притеснения относно доклада: липсва 
становище от един от районните кметове; а срещи НЧ „Зорница - 1987" има 
образувана прокурорска преписка.
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Г-н Г. Борисов отправи питане на базата на какви критерии е подбрано 
точно това читалище в район „Панчарево" при условие, че кметът на района е 
внесъл искания към Работната група за общо три читалища към Калановски, в 
списъка от РГ кметът на Панчарево е внесъл три читалища. Подчерта 
необходимостта от изработване на механизъм за оценка при отпускането на 
средства за ремонт на инфраструктурата на НЧ.

Г-н М. Боршош поясни, че във фонда 3а ремонти на читалищата има налични 
250 000 лв. Двете предложения в доклада целят да покажат отношение, но и да не 
се губят средствата в края на годината. За съжаление работата на Работната 
група се движи много бавно. Няма изработен механизъм и критерии.

Г-н М. Боршош предложи частта от проекта на решение засягаща НЧ 
„Зорница -1987" да отпадне.

Г-жа Цв. Симеонова-Заркин подложи на гласуване предложението на г-н 
Боршош.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя предложението.

Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се
Поименно гласуване на предложението:

Няма

1. Мирослав Боршош —

2. Венци Стойчев —

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков —

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За
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11. Ивайло Костадинов --

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов —

Г-жа Ц6. Симеонова-Заркин подложи на гласуване доклада с така приетото 
предложение 3а изм.и доп. на проекта на решение.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада като предлага следните изм. и доп. в 
проекта на решение:
1.1. В преамбюла на решението, текстът „и в сградата на НЧ „Зорница 
- 1987", район „Връбница"" се заличава;
1.2. т. 2, т.5, т.7 от проекта на решение отпадат.

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 8 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев --

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За
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11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов —

По т. 9 от дневния ред:
Доклад с вх.№ С0А24-ВК66-11011 / 12.12.2024 г. относно осигуряване на 

капиталов трансфер на 81 СУ "Виктор Юго" за ремонт на покрива над актова зала 
и част от фасадата с вносители Ваня Григорова и Иван Таков — общински 
съветници

Проф. В. Лилков посочи, че е редно районният кмет да изрази становище и 
да удостовери дали се касае за основен ремонт.

Г-н Ст. Спасов -предложи докладът да бъде отложен за извънредно 
Заседание на ПКОКНКМ преди предстоящата сесия на СОС с цел ПК да разполага с 
цялата необходима информация.

Г-жа В. Григорова поясни, че 6 проекта на решение изрично е записано, че се 
касае за авариен ремонт. Въпросът е принципен, защото в началото на годината 
е заведено искане за осигуряване на средства за ремонт, което е било 
отхвърлено от управляващите.

Г-н В. Калановски изрази желанието си да подкрепи на доклад, но при 
условие, че се отложи с цел получаване на становище от р-н кмет.

Г-н Д. Стаматов поясни, че в доклада е предложено преценката за 
аварийността на ремонта да се извърши от директора на училището. Да се 
вземе решение сега и да се възложим ремонтът да се извърши от д-р на 
училището съгласно ЗОП. Не търпи чакане, защото течът е стабилен във 
времето. Тези средства не могат да бъдат покрити от резерва на о-л 
Образование.

Г-н Боршош подложи на гласуване предложението за отлагане 
произнасянето на ПК по доклада.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията отхвърли отлагането на доклада

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 3

Против 4

Въздържали се
Поименно гласуване на предложението за

2 
отлагане:

1. Мирослав Боршош против

2. Венци Стойчев --
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3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян въздържал се

5. Бонка Василева --

6. Веселин Калановски въздържал се

7. Вили Лилков —

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов против

10. Еньо Савов против

11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов против

13. Стефан Спасов За

Г-н Боршош подложи на гласуване доклада с предложения проект на 
решение.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

10

За 10

Против няма

Въздържали се
оименно гласуване на предложението за

няма
отлагане:

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев —

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За
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5. Бонка Василева За

в. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов —

По т. 10 от дневния ре-;:
Доклад с вх.№ СОА23-НЦ62-409-[42] / 12.12.2024 г. относно 

кандидатстване с проектни предложения по процедури чрез директно 
предоставяне на безвъзмездна финансова помощ ВС16ЕРРК003-2.002 "Подкрепа 
3а интегрирано градско развитие в 40 градски общини" по Програма "Развитие на 
регионите" 2021-2027 и В0053ЕРК001-1.006 "Комплексни програми на общинско 
ниво за десегрегация на училищата, превенция на вторичната сегрегация и 
против дискриминацията на Програма "Образование" 2021 с вносители Никола 
Барбутов — зам.-кмет на СО и Саад Алуани — общински съветник.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с

Общо гласували:
в т.ч.:

предложения проект на решение

11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 10 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев —

3. Цветелина Симеонова - Заркин За
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4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

в. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За

По т. 11 от дневния ред:
Доклад с вх.№С0А24-ВК66-11043/12.12.2024 г. относно компенсирани 

промени между обекти, финансирани със средства от целева субсидия за 
капиталпви разходи за 2024 година с вносители Никола Лютов - зам.-кмет на СО 
и Иван Василев — зам.-кмет на СО

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 10

За 10

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 11 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев За

3. Цветелина Симеонова - Заркин За

4. Антон Хекимян За

15/17



5. Бонка Василева

6. Веселин Калановски За

7. Вили Лилков За

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов --

12. Иван Виделов —

13. Стефан Спасов За

По т. 12 от дневния ред:
Повторно одобряване на времеви график и критерии по избор за изпълнение 

на дейностите по информационна кампания за пътната безопасност в 
училищата на територията на СО за учебната 2024 — 2025 г. предоставени с 
писмо с рег.№СОА24-ВК66-Ю75-[23] / 05.12.2024 г.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията одобрява времеви график и критерии по избор за изпълнение 

на дейностите по информационна кампания за пътната безопасност в 
училищата на територията на СО за учебната 2024 - 2025 г. 
предоставени с писмо с рег.№СОА24-ВК66-Ю75-[23] / 05.12.2024 г.

Общо гласували: 
в т.ч.: 9

За 9

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 12 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош За

2. Венци Стойчев —

3. Цветелина Симеонова - Заркин За
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4. Антон Хекимян За

5. Бонка Василева За

6. Веселин Калановски --

7. Вили Лилков --

8. Гергин Борисов За

9. Диян Стаматов За

10. Еньо Савов За

11. Ивайло Костадинов —

12. Иван Виделов За

13. Стефан Спасов За

ито с изчерпване на дневния ред.

Изготвил:

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Боршош

Венци Стойчев

7 е /
ЦветелинаСимеонова - Заркин
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